

# Радуйся Росско земле...

Т  
Б1  
Б2

Ра-дуй-ся Рос-ско зем-ле, ра-дуй-ся Рос-ско зем-ле ли-куй ве-се-ли-ся, ли-куй ве-се-ли-ся!

5 а - да - ман - та

8 Пет-ре ка-мень-твер-дей-ший Пет-ре ка-мень-твер-дей-ший па-че а-да-ман - та

10 Я - ко ут-вер-дися  
на ка-ме-ни то-ли - ком На ка-ме-ни то-ли - ком на ка-ме-ни-то ли - ком

13 а - да-ман - та На ка-ме-ни то-ли - ком я - ко - ут-вер-ди-ся  
На ка-ме-ни то-ли-ком я - ко ут-вер - ди - ся! Се-го и вся тре-пе-щут

17 се - го и вся тре-пе - щут си - лы Ра - да-ман - та Сим ка-ме-нем Рос-сий - ским

20 Сим ка-ме-нем Рос-сий-ским свет вся за - щи - ща - ет свет вся за - щи - ща - ет

23 и - зо - щре - ны  
Сок-ру-ши и швец-ку лву сок-ру-ши и шец-ку лву зу-бы и-зо-щре - ны  
и - зо - щре - ны

The image shows a musical score for the song 'Радуйся Росско земле...'. It is written for a piano accompaniment with two staves (B1 and B2) and a vocal line (T). The key signature is one sharp (F#) and the time signature is 8/8. The score is divided into systems, with measure numbers 5, 8, 10, 13, 17, 20, and 23 marked at the beginning of each system. The lyrics are written below the vocal line and are in Russian. The music features a mix of eighth and sixteenth notes, with some chords and rests. The overall mood is celebratory and patriotic.